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 Aan:     College van Burgemeester en Wethouders 

Van:      Partij 50PLUS Maastricht 

Betreft: Artikel 47 vragen m.b.t. politiecapaciteit Limburg 

Datum:  09-07-2018 

 

 

Geacht college, 

 

In dagblad ‘De Limburger’ lezen wij het artikel over: Nieuwe hoop op impuls politie.           

Limburg krijgt slechts 32 van de 1111 extra agenten.  

Wij lezen verder: 

“Door allerlei ouderdomsregelingen en overeenkomsten met vakbonden is de daadwerkelijke 

inzetbaarheid van politieagenten in Limburg maar 65 procent”. 

“Het marginale aantal van 32 extra agenten voor het Limburgse politiekorps is volgens Penn een 

logisch uitvloeisel van de gemaakte afspraak om aspiranten - politieleerlingen - niet langer voor 100 

procent tot de sterkte van een eenheid te rekenen.” 

 

 

Voor Partij 50PLUS Maastricht geeft dit artikel aanleiding tot het stellen van volgende vragen: 

 

1. Net als alle burgers van Nederland moeten ook politieambtenaren langer doorwerken. Bent u het 

met ons eens dat ouderdomsregelingen er mede zijn om een goede balans te waarborgen tussen 

werk en privé van de werkende ouderen? 

 

2. Bent u het met ons eens dat ook de overeenkomsten met vakbonden belangrijk zijn i.v.m. 

duurzame inzetbaarheid, gezond je pensioen halen (gezond er in, gezond er uit)? 

 

3. Bent u het met ons eens dat dergelijke ouderdomsregelingen en ook overeenkomsten met 

vakbonden belangrijk zijn voor de toekomstige werkende ouderen? 

 

4. Aspirant – politieleerlingen – worden niet voor 100 procent tot de sterkte van eenheid gerekend. 

Kunt u aangeven of politieambtenaren die gebruikmaken van ouderdomsregelingen wel voor 100 

procent meegerekend worden bij een eenheid? 

 

5. Bent u het met ons eens dat de vergrijzing van het politiekorps op een zelfde wijze 

gecompenseerd dient te worden als bij de aspirant – politieleerlingen teneinde de nadelige 

effecten (35% verminderde daadwerkelijke inzetbaarheid) op te heffen. Zo neen waarom niet? 

Zo ja, hoe denkt u dit te realiseren? 
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Namens de fractie Partij 50PLUS Maastricht, 

 

Bennie van Est (raadslid) 

Willy Bronckers (burgerraadslid)  


